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Concept verslag vergadering Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-Gelderland  
d.d. 23 juni 2022 in het gemeentehuis van Lochem 
 
Aanwezig: dhr. A.J.M. Heerts (voorzitter), dhr. J. Bengevoord, mw. M. Besselink, mw. C.W.J. Blom, 
dhr. M. Boumans, mw. A.H. Bronsvoort, mw. Th.A.J. Burmanje, mw. T. Haseloop, dhr. A. van Hedel, 
dhr. T.C.M. Horn, mw. P. Jorritsma, dhr. H.A. Lambooij, dhr. J.H.A. van Oostrum, dhr. J.N. Rozendaal, 
mw. M. Sanderse, dhr. H.J. van Schaik, dhr. A. Stapelkamp, mw. A. Vermeulen, dhr. H.H. de Vries  
 
dhr. D.G.L. Kransen (directeur VNOG), dhr. S. Banus (plv. DPG), mw. J. Rooijers (districtschef PNOG), 
mw. C. Kats (hoofd risico- en crisisbeheersing VNOG), dhr. J.P. Wassens (coördinerend functionaris 
gemeenten), P. Wilming (regionaal militair commandant), dhr. F. Starke (bestuursadviseur VNOG), 
mw. L Segers (managementsecretaris VNOG), mw. H. Otten (communicatieadviseur),  
 
Afwezig: dhr. O.E.T. van Dijk, dhr. S.W. van ’t Erve, dhr. J.W. Wiggers, mw. W. Kleiboer (provincie 
Gelderland), mw. M. Ornstein (waterschap Vallei en Veluwe) 
 
Notulist: mw. N. Knapen 
 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Er is een bijzonder woord 
van welkom aan mevrouw Blom, waarnemend burgemeester van Nunspeet.  
 
Afwezig gemeld zijn de heer Van Dijk, de heer Wiggers, mevrouw Ornstein en mevrouw Kleiboer.   
 
TER VASTSTELLING 
 
2. Concept verslag en besluitenlijst 24 maart 2022 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld, met dank aan de samensteller. 
Naar aanleiding van het verslag zijn er geen opmerkingen.  
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen  
Deze worden voor kennisgeving aangenomen.  
 
Aanvullende mededelingen: 

• Meldkamer Oost-Nederland: De heer Rozendaal deelt mee dat overeenstemming is bereikt met 
de vakbonden over het sociaal plan. Het gebouw staat er inmiddels en de inrichting wordt 
geregeld. Het wordt een van de grootste meldkamers van Nederland en het is indrukwekkend wat 
er staat. Afgesproken wordt een gezamenlijke excursie te organiseren.  

• Natuurbrandbestrijding: Het proces is wat versimpeld langs twee lijnen. Eigenaren van grote 
natuurgebieden krijgen met hulp van de provincie de ruimte om natuurbrandbestrijdingsplannen 
te maken. Waar het gaat om gebruiksfuncties die echt in de natuur liggen – vakantieparken, 
zorginstellingen e.d. – moet goed gekeken worden naar de natuurbrandrisico’s. Dat is primair de 
verantwoordelijkheid van de burgemeesters om in de eigen gemeente maatregelen te treffen in 
gesprek met de betreffende organisatie. Er is in kaart gebracht waar de risicovolle objecten liggen. 
In het najaar wordt een oploop georganiseerd voor iedereen om het concreter te bespreken. Een 
dezer dagen volgt een brief met deze informatie.  
De heer Van Schaik vraagt of er wat gedaan is met de suggestie om meer met drones te werken? 
De heer Rozendaal antwoordt dat er een projectplan ligt voor drones.  
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• Mevrouw Bronsvoort meldt dat in de komende ALV van de VNG er een motie op tafel ligt van de 
Achterhoekse gemeenten plus Zutphen waarbij aandacht gevraagd wordt voor het feit dat het 
Digitaal Stelsel Omgevingswet nog niet optimaal functioneert en nog niet voldoende in staat is om 
de samenwerking met o.a. de VNOG te faciliteren. Het VNG-bestuur omarmt deze motie.  

 
HAMERSTUKKEN 
 
4. Terugkoppeling themabijeenkomst Omgevingswet 
Het algemeen bestuur neemt kennis van deze terugkoppeling.  
 
5. Voortgangsrapportage programma zelfredzaam en risicobewust 
Het algemeen bestuur neemt kennis van deze rapportage.  
 
6. Organisatieplan en regelingen 
Het algemeen bestuur neemt kennis van het Organisatieplan VNOG 2022 en de bijbehorende 
regelingen.   
 
7. Rampenbestrijdingsplan Benegas Zutphen 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.  
 
8. Visie brandweeronderscheidingen 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.  
 
TER BESPREKING EN VASTSTELLING 
 
9. Gegevensbeschermingsbeleid en privacyreglement 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.  
 
10. Definitieve jaarstukken 2021 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 
 
11. Bestemming jaarrekeningresultaat 2021 
De heer Van Schaik geeft aan dat er een positief resultaat is van € 5,26 miljoen. De discussie gaat er 
met name over of een onderdeel hiervan, namelijk het bedrag van € 3,76 miljoen, wel of niet toe te 
voegen aan de egalisatiereserve ‘kapitaallasten’. De keuze die voorligt is alles wel of niet nu terug te 
storten naar de gemeenten. Bij nu terugstorten betekent dit dat dan in 2026 door alle gemeenten 
een hogere gemeentelijke bijdrage geleverd moet worden. De andere keuze is de egalisatiereserve 
nu aan te vullen met een bedrag van € 3,76 miljoen waardoor in 2026 niet een verhoging van de 
bijdrage nodig is. De gedachte erachter is dat het makkelijker is geld terug te geven dan te vragen 
aan de gemeenteraad. Een aantal gemeenten heeft hierover een zienswijze ingediend.  
 
De heer Rozendaal geeft aan dat de gemeenteraad van Elburg van mening is dat het netjes is het geld 
terug te storten en dat er vervolgens een goed onderbouwd voorstel moet zijn. Als hier gezamenlijk 
besloten wordt dat het nu niet terug gaat is het belangrijk om twee dingen te realiseren. Er moet een 
goede onderbouwing zijn inclusief waarom de egalisatiereserve uitgeput raakt. In de Kadernota is er 
rekening mee gehouden dat in 2026 de bijdrage omhoog gaat. Als het geld nu niet wordt 
teruggestort betekent dit nu al een voordeel.  
De heer Van Schaik wijst op het bijgevoegde document “Bestemming jaarresultaat 2021” waarin de 
onderbouwing is opgenomen.  
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De heer Lambooij geeft aan dat de gemeenteraad van Putten er hetzelfde over denkt als de 
gemeenteraad van Elburg. Dat is een principiële keuze. Het geld is nu niet nodig en hoeft niet 
geparkeerd te worden in de egalisatiereserve van de VNOG.  
 
Mevrouw Jorritsma geeft aan dat Voorst op de lijn van Elburg en Putten zit.  
 
De heer Boumans begrijpt de stellingname van de drie gemeenteraden. In de motivatie is goed 
aangegeven waarom afgeweken wordt van de zuivere lijn. Er is na roerige tijden een stabiel 
financieel beeld ontstaan. De lijn van het DB wordt ondersteund.  
 
De heer De Vries volgt het voorstel en gaat akkoord met het voorstel dit niet terug te geven aan de 
gemeenten.  
 
De heer Horn geeft aan de pragmatisch bestuurlijke lijn te steunen.  
Mevrouw Vermeulen sluit hierbij aan.  
 
De heer Van Oostrum kan voor deze keer de lijn volgen, maar het moet niet de bestendige lijn 
worden. Berkelland heeft de afgelopen jaren fors moeten bijbetalen en de reserves van de VNOG zijn 
nu behoorlijk versterkt.  
 
Mevrouw Bronsvoort is het eens met het DB-voorstel omdat gemotiveerd wordt dat het 
uitgangspunt overeind blijft maar dat er alle reden is daar nu van af te wijken. 
Mevrouw Besselink sluit hierbij aan.  
 
Mevrouw Sanderse vindt het belangrijk scherp te zijn op de resultaten van 2022 en de verwachting 
daarvoor goed in beeld te houden. Hier moet goed zicht op gehouden worden. 
 
Mevrouw Burmanje geeft aan dat er vanuit Ermelo ook kritische geluiden zijn, maar zij heeft de 
ruimte bedongen om hier n.a.v. de discussie uitsluitsel te geven en gaat akkoord.  
 
De heer Van Hedel gaat akkoord met het voorstel.   
 
Mevrouw Blom heeft vanuit de raad meegekregen akkoord te zijn met de punten 1 t/m 4. Bij punt 5 
wordt aangegeven dat het nog binnen de ratio zit en de € 525.000 pas terug te storten als het echt 
nodig blijkt te zijn. T.a.v. voorstel 6 wordt aangegeven dat er gedacht zou kunnen worden aan een 
meer gespreide uitvoering van de investeringsplannen en/of meer geleidelijke inzet van de 
egalisatiereserve.  
 
Het algemeen bestuur besluit in meerderheid conform voorstel met inachtneming van de gemaakte 
opmerkingen.  
  
12. Definitieve begroting 2023 – 2026  
Op dit moment is van 20 gemeenten een reactie ontvangen. Door 4 gemeenten zijn opmerkingen 
gemaakt rondom de formatieplaats huisvesting. Eerder is het gesprek met elkaar gevoerd dat de  
kazernes qua beheer overgaan naar de VNOG. De € 75.000 in de begroting is passend bij de 
overdracht van werkzaamheden die naar de VNOG zijn overgegaan. Het AB neemt kennis van de 
zienswijzen van de gemeenten Aalten, Berkelland, Hattem en Oost Gelre en stelt vast dat de 
algemene lijn in de vergadering conform het oorspronkelijke voorstel is. 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.  
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13. Aanwijzing coördinerend functionaris gemeenten 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.  
 
TER BESPREKING 
 
14. Bijstelling traject behandeling begrotingswijziging “demarcatie” 
De heer Van Schaik geeft aan dat de discussie gevoerd is over wie welke huisvestingstaken doet. De 
discussie ligt bij wat het dan mag kosten en voor wiens rekening dat vervolgens is. Door de VNOG is 
op advies van een bureau uitgegaan van normbedragen die betwist worden door bepaalde 
gemeenten. Er ligt nu een tussenvoorstel, maar nadrukkelijk met de intentie om gezamenlijk tot een 
oplossing te komen. De gemeenten stellen dat het goedkoper kan, maar de uitkomst is onzeker. Het 
voorstel is om richting de AB-vergadering van 3 november a.s. met een gedragen voorstel te komen.  
 
Mevrouw Bronsvoort vindt het een goede oplossing om hier meer tijd voor te nemen. De 
uitgangspunten van de demarcatie zijn aangenomen, maar de vragen moeten worden opgelost. 
Intentie is het sober en doelmatig te doen. Als de normbedragen te hoog zouden zijn, dan moet van 
andere bedragen uitgegaan worden. Voor Oost Gelre zouden de kosten van € 30.000 naar € 107.000 
stijgen en dat vraagt uitleg.  
 
De heer Van Oostrum geeft aan dat de kosten stijgen van € 34.000 naar € 114.000. Daar komt een 
behoorlijke opdracht bij voor een aantal voorzieningen, die wellicht niet nodig zijn.  Hier moet 
uitermate kritisch naar gekeken worden, want het is niet meer uit te leggen. Hopelijk ligt er een goed 
voorstel in november. We moeten van het beeld af dat iedere stap tot een enorme kostenstijging 
leidt.  
 
De heer Kransen geeft aan dat bij alle gemeenten de zogenaamde “kruisjeslijst” opnieuw wordt 
bekeken met de ambtenaren op alle niveaus. Er is een realistisch beeld nodig.  
 
Mevrouw Burmanje ondersteunt het betoog van de heer Van Oostrum. Alles loopt nu goed met een 
grote groep vrijwilligers. In hun beleving gaat het materieel achteruit en mogen zij het werk niet 
meer zelf doen. Neem naast de zakelijke argumenten ook dit soort sentimenten mee.  
 
Mevrouw Besselink merkt op dat het hier gaat om het grote bedrag en de grote verschillen. Daar 
waar er echt grote verschillen zijn, is het ook belangrijk dat er bestuurlijk aangehaakt wordt.  
 
De heer Van Schaik brengt de nuance aan dat er tussen gemeenten vaak grote verschillen zijn over 
wat wordt toegerekend en wat niet.  
 
De heer Boumans staat achter het voorstel maar snapt ook de sentimenten. De suggestie wordt 
meegegeven een casus eens uitgebreider te bekijken om deze vanuit dat perspectief als referentie 
mee te nemen.  
 
Mevrouw Jorritsma vindt het een verstandig voorstel om e.e.a. uit te stellen.  
 
De heer Bengevoord sluit grotendeels aan bij de heer Van Oostrum. De discussie gaat opnieuw 
richting het meer moeten betalen waar niks extra’s voor terugkomt. De onderbouwing wordt 
afgewacht.  
 
Mevrouw Vermeulen geeft aan dat het verschil voor Zutphen te overzien is.  
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Mevrouw Haseloop deelt mee dat het onderwerp nog niet besproken is binnen de raad.  
 
De heer Horn geeft de suggestie mee om de coördinerend gemeentefunctionaris hier eens naar te 
laten kijken of er wellicht een advies is te geven m.b.t. het proces.  
 
De heer Lambooij vindt het belangrijk om dit soort bugs te voorkomen want het heeft te maken met 
de geloofwaardigheid van de VNOG.  
 
De heer De Vries vindt het een goede zaak dat dit nader onderzocht wordt.  
 
De heer Stapelkamp denkt dat het verstandiger is het andersom te doen dan nu wordt voorgesteld. 
Doe het twee jaar lang wat zuiniger en kijk dan of er bij-geplust moet worden. Bij kleinere 
gemeenten worden veel dingen zelf gedaan door vrijwilligers en dat komt waarschijnlijk niet terug in 
de boekhouding.  
 
Voor de heer Rozendaal blijft het ongeveer budgetneutraal. Het is een feit dat vrijwilligers veel 
dingen erbij doen. Waarom zou dat erg zijn? Neem dit mee in de ronde.  
 
Mevrouw Blom merkt op dat er een zienswijze is ingediend. Nunspeet zou van € 40.000 naar  
€ 70.000 gaan.  
 
Mevrouw Besselink doet de suggestie om een raadsinformatieavond te organiseren als de discussie 
achter de rug is. Ook dit laatste onderdeel van de discussie vraagt zorgvuldigheid en daarmee extra 
stappen.  
 
De heer Van Hedel ondersteunt dit pleidooi van harte. Het is lastig uit te leggen waarom het ineens 
zoveel duurder wordt. Overdracht van kazernes zou in de toekomst mogelijk kunnen worden 
overwogen. 
 
De heer Van Schaik benadrukt dat er geen overdracht is van kazernes naar de veiligheidsregio. Dat is 
een bewuste bestuurlijke keuze. Het is lastig om vanaf een lager bedrag te starten. Er is voor gekozen 
om met gemeenten in gesprek te gaan ten behoeve van een zorgvuldige onderbouwing.  
 
De heer Kransen vindt het volstrekt helder dat de bedragen conform de werkelijkheid moeten zijn. 
Aangepaste wet- en regelgeving heeft tot een enorme kostenstijging geleid in Nederland. Wellicht 
kan het beheer en onderhoud dichter bij de postcommandanten geplaatst worden. Alle onderdelen 
worden puntsgewijs met de gemeenten besproken.  
De heer Kransen is bereid om aan te sluiten bij raadsvergaderingen. Er is inmiddels begonnen om de 
feitelijke situatie boven tafel te krijgen. De extra intensivering om e.e.a. uit te zoeken komt uit de 
centrale middelen maar dit vergt tijd.  
 
Het algemeen bestuur neemt kennis van de bijstelling van het traject van de behandeling van de 
begrotingswijziging ‘demarcatie’. 
 
15. Rondvraag en sluiting 

• De heer De Vries geeft aan dat de provincie op een bepaald moment aan de gemeenten heeft 
gevraagd in beeld te brengen waar zij steun bij nodig hebben in verband met de opvang van 
vluchtelingen en ontheemden. Deze week heeft de gemeentesecretaris te horen gekregen dat de 
provincie daar niet aan toekomt.  
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• De heer Kransen merkt op dat in de Tweede Kamer een motie is aangenomen dat de snelheid in 
de bebouwde kom naar 30 km wordt teruggebracht. Dat wordt ingewikkeld met de vastgestelde 
aanrijden. In het najaar volgt een presentatie over dit onderwerp.   

  
Update stand van zaken Corona 
De heer Banus verzorgt een korte presentatie. De “zomergolf” komt eraan en het is van belang om 
weer aandacht te besteden aan de basismaatregelen. In de regio is een vergelijkbare stijging 
zichtbaar als landelijk in de media wordt gezien. Vergelijkingen zijn niet mogelijk, want alleen 
kwetsbare groepen worden getest, zorgmedewerkers of mensen die daar zelf om vragen in het kader 
van het herstelbewijs. Voor het overige is zelftesten het devies. Op dit moment zijn er bijna 1.000 
nieuwe besmettingen per week en ook is een stijging te zien van het aantal virusdeeltjes in het 
rioolwater. Het aantal ziekenhuisopnames is stabiel doordat het nog steeds om de huidige varianten 
van omikron gaat. Deze week komt er weer een officieel persmoment. Aan de voorkant van VWS 
wordt al veel geschakeld. De verschillende scenario’s zijn uitgewerkt en ook getoetst bij de 
verschillende GGD’en of het realiseerbaar is. De GGD staat klaar voor het minimumscenario om 
direct te kunnen opschalen. Het opschalen tot een worst case scenario wordt een grote uitdaging 
qua bemensing. Positief is dat VWS verder kijkt dan drie maanden vooruit. Tot en met het eerste 
kwartaal van 2023 garanderen zij alle kosten. Daarmee kan wat langduriger de basiscapaciteit 
neergezet worden. De regiotour langs de gemeenten gaat weer van start. Dat gaat in goede 
afstemming. De plannen liggen klaar om dit tot en met december te doen. Daarnaast zijn/komen er 
diverse grote locaties beschikbaar.  
Mevrouw Otten voegt toe dat de RACC-updates corona weer verstuurd gaan worden.  
 
Vragen en/of opmerkingen: 

• De voorzitter vraagt wat de stand van zaken is m.b.t. de Landelijke Functionaliteit Infectieziekten-
bestrijding (LFI). De heer Banus antwoordt dat de LFI gaat worden opgericht. Er wordt 
nadrukkelijk aangegeven dat zij er in principe zijn voor de volgende pandemie. De huidige 
bestrijding gaat op de huidige voet door.  

• De voorzitter is benieuwd hoe e.e.a. gecommuniceerd gaat worden want de samenleving is er niet 
op voorbereid of ingericht. De heer Banus verwacht dat zolang deze variant rondgaat waarbij 
weinig mensen echt ziek worden het lastig is dit communicatief goed aan te pakken. Dat wordt 
anders wanneer er andere varianten komen.  

• Mevrouw Besselink denkt dat de noodplannen zorg nog niet aan de orde zijn. Deze week was er 
een Taskforce Zorg die in de nieuwe ordening geen rol meer heeft, maar de afstemming moet wel 
ergens plaatsvinden. We moeten elkaar weer snel weten te vinden en schakelen op het moment 
dat het nodig is.  

De voorzitter verzoekt om als burgemeesters begin volgende week een update te krijgen. Dit wordt 
toegezegd. De heer Wassens stelt voor e.e.a. in het ROT Corona te bespreken.  
 
 
De voorzitter sluit de vergadering, met dank aan allen.  
 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-
Gelderland op 3 november 2022.   
 
 
 
drs. D.G.L. Kransen      dhr. A.J.M. Heerts 
secretaris       voorzitter 
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Lijst van openbare besluiten van de vergadering van het algemeen bestuur Veiligheidsregio Noord- 
en Oost-Gelderland te Apeldoorn 
 
Vergadering: 23 juni 2022 
 
 
 
1. Opening 
- 
 
2. Concept verslag en besluitenlijst 24 maart 2022  
Het algemeen bestuur stelt het verslag en de openbare besluitenlijst vast. 
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen  
Het algemeen bestuur neemt kennis van de schriftelijke mededelingen en ingekomen stukken.  
 
4. Terugkoppeling themabijeenkomst omgevingswet  
Het algemeen bestuur neemt kennis van het verslag in hoofdlijnen van de AB themabijeenkomst over 
de omgevingswet van 20 april jl. 
 
5. Voortgangsrapportage programma zelfredzaam en risicobewust  
Het algemeen bestuur neemt kennis van de voortgangsrapportage programma Zelfredzaam en 
Risicobewust. 
 
6. Organisatieplan en regelingen  
Het algemeen bestuur neemt kennis van het Organisatieplan VNOG 2022, de Organisatieregeling 
VNOG 2022, de Budgethoudersregeling VNOG 2022 en de Mandaatregeling VNOG 2022. 
 
7. Rampbestrijdingsplan Benegas Zutphen  
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Het rampbestrijdingsplan voor Benegas b.v. depot Zutphen vast te stellen. 

2. Het rampbestrijdingsplan Primagaz d.d. 26 maart 2020 in te trekken. 
 
8. Visie brandweeronderscheidingen  
Het algemeen bestuur neemt het voorgenomen besluit: 
1. In te stemmen met de lijn van Brandweer Nederland zoals verwoord in “Onderscheidingen voor 

de Brandweer”; 
2. Voor de VNOG geen aanvullende Brandweeronderscheidingen in te stellen; 
3. Af te zien van de Vrijwilligersmedaille Openbare Orde en Veiligheid; 
4. De dienstjaren als Niet Repressief Vrijwilliger (NRV) niet langer mee te tellen voor een 

onderscheiding voor trouwe en langdurige brandweerdienst. 
 
9. Gegevensbeschermingsbeleid en privacyreglement  
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Het Gegevensbeschermingsbeleid (Privacybeleid) en het Privacyreglement definitief vast te 

stellen. 
 
10. Definitieve Jaarstukken 2021  
Het algemeen bestuur besluit: 
1. De jaarstukken 2021 vast te stellen. 
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2. De (restant) kredieten van 2021 naar 2022 over te hevelen conform hoofdstuk 13 van de 
jaarstukken.  

3. De kredietoverschrijding conform hoofdstuk 13 van de jaarstukken te autoriseren 
 
11. Bestemming jaarrekeningresultaat 2021  
Het algemeen bestuur besluit, met inachtneming van de gemaakte opmerkingen: 
1. Van het resultaat 2021 € 90.000 te bestemmen voor inhaalslag vaccinaties. 
2. Van het resultaat 2021 € 81.000 te bestemmen voor het procesbeheerssysteem van 

Risicobeheersing. 
3. Een tijdelijke bestemmingsreserve ‘Frictiekosten Regionaal Brandmeldsysteem’ in te stellen (tot 

eind 2023) met een maximale hoogte van € 200.000 en van het resultaat 2021 € 200.000 
hiervoor te bestemmen. 

4. Van het resultaat 2021 € 598.940 terug te laten vloeien naar de deelnemende gemeenten 
conform de reguliere financiële verdeelsleutel. 

5. Van het resultaat 2021 € 525.000 te storten in de Bedrijfsvoeringsreserve.  
6. De rest van het resultaat 2021 (€ 3,76 mln) te bestemmen voor de egalisatiereserve 

afschrijvingen (kapitaallasten). 
7. De begrotingswijziging 2022-7 ter uitvoering van de beslispunten vast te stellen. 
 
12. Definitieve begroting 2023 – 2026  
Het algemeen bestuur besluit: 
1. De ingediende zienswijzen van de gemeenten te betrekken bij de besluitvorming. 
2. De Programmabegroting 2023-2026 vast te stellen. 
3. De kredieten voor 2023 (bijlage 8 van de begroting) toe te kennen. 
4. De geactualiseerde tarievenlijst 2023 vast te stellen.  
5. De bijgevoegde aanbestedingskalender vast te stellen.  
6. De vastgestelde begroting aan te bieden aan Gedeputeerde Staten en via de colleges ter 

kennisname aan de gemeenteraden. 
 
13. Aanwijzing coördinerend functionaris gemeenten  
Het algemeen bestuur besluit: 
1. In te stemmen met de unanieme voordracht van het DB om de heer J.P. Wassens, 

gemeentesecretaris van Harderwijk, aan te wijzen als coördinerend functionaris gemeenten 
binnen de VNOG conform art. 36 van de Wvr.  

2. Deze aanwijzing met terugwerkende kracht per 1 april 2022 te laten ingaan. 
 
14. Bijstelling traject behandeling begrotingswijziging ‘demarcatie’  
Het algemeen bestuur neemt kennis van de bijstelling van het traject van de behandeling van de 
begrotingswijziging ‘demarcatie’. 
 
15. Rondvraag en sluiting 
- 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-
Gelderland op 3 november 2022.   
 
 
 
 
drs. D.G.L. Kransen      dhr. A.J.M. Heerts 
secretaris       voorzitter 
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Lijst van openbare besluiten van de vergadering van het algemeen bestuur Veiligheidsregio Noord- 
en Oost-Gelderland te Apeldoorn 
 
Vergadering: 28 september 2022 
 
 
 
1. Opening 
- 
 
2. Halfjaarrapportage 2022  
Het algemeen bestuur besluit: 
1. De Halfjaarrapportage 2022 vast te stellen. 
2. De begrotingswijziging 2022-5 vast te stellen inclusief de toegekende, aangepaste en toe te 

kennen kredieten zoals beschreven in de Halfjaarrapportage 2022. 
 
3. Rondvraag en sluiting 
- 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-
Gelderland op 3 november 2022.   
 
 
 
 
drs. D.G.L. Kransen      dhr. A.J.M. Heerts 
secretaris       voorzitter 


